
Feb 2025. Styrelsen informerar

Skogsgruppen

Efter genomgång av besiktningsdokumentet har styrelsen

konstaterat att skogsplanen behöver uppdateras.

Vi återkommer under våren.

Väggruppen

Många av våra diken längs vägarna är rejält igenväxta.

De borde rensas upp och vår bedömning är att det

måste ske med maskin. Vi undersöker kostnaden

och återkommer.

Övrigt

Vi har tagit fram arbetsordningar för de olika funktionerna inom

styrelsen och för övriga förtroendevalda. Underlättar vid bla

val till styrelsen.

Vattenförbrukningen jan 2025 var 325 kbm (288)

Vattenprov togs den 20 januari 2025 för analys av Svensk Vattenanalys.

Provet togs i pumphuset och enligt analysen är vattnet av 

god kvalitet- tjänligt. Prover tas fyra gånger om året varav  ett i pumphuset,

resterande tre tas  i stugorna enligt plan.

Utökad rapportering av vårt vatten. From år 2025 ska

Livsmedelsverket ha en rapportering gällande volymen.

Vattenansvarig sköter den rapporteringen.

Nästa styrelsemöte är den 9 mars 2025


